
PROTOKÓŁ NR XXX/2021 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU,  

KTÓRA ODBYŁA SIĘ DNIA 28 PAŹDZIERNIKA 2021 R.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Miejsce obrad: Miejski Ośrodek Kultury w Skórczu 

             ul. 27 Stycznia 4 

                                    83-220 Skórcz 
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oraz pracownicy Urzędu Miejskiego. 
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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XXX Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych 

na obrady.  

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności, na 

sali obecnych jest 15. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 15, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XXIX/2021 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

28 września 2021 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski autopoprawką wprowadził  

w części drugiej obrad punkt ósmy – rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Skórcz. 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.  

Porządek obrad po autopoprawce Przewodniczącego Rady Miejskiej stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1 SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA  

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM WRAZ Z INFORMACJĄ O REALIZACJI 

UCHWAŁ RADY MIEJSKIEJ. (załącznik nr 4 do protokołu)    
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Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym wraz z informacją 

o realizacji uchwał Rady Miejskiej radni otrzymali na piśmie i Burmistrz omówił je na 

wspólnym posiedzeniu komisji 18 października 2021 r., więc odstąpiono od jego odczytania. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do powyższego sprawozdania.  

 

AD. 2 INFORMACJA Z DOKONANEJ ANALIZY OŚWIADCZEŃ MAJĄTKOWYCH 

ZŁOŻONYCH PRZEZ RADNYCH RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU ZA 2020 ROK. 

(załącznik nr 5 do protokołu) 

Powyższą informację przedstawił zebranym Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Skórczu Krzysztof Czapiewski. 

 

AD. 3 INFORMACJA Z DOKONANEJ ANALIZY OŚWIADCZEŃ 

MAJĄTKOWYCH PRACOWNIKÓW URZĘDU MIEJSKIEGO  

ORAZ KIEROWNIKÓW JEDNOSTEK ORGANIZACYJNYCH  

GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ ZA 2020 ROK. (załącznik nr 6 do protokołu) 

Powyższą informację przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz Kosecki.  

 

AD. 4. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2021 ROK.  

(załącznik nr 7 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXX/196/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 października 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 5 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PODATKU  

OD NIERUCHOMOŚCI. (załącznik nr 8 do protokołu) 
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Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Roman Pietrzykowski.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 14, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 1. 

Uchwała Nr XXX/197/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 października 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 6 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA 

ROCZNEGO PROGRAMU WSPÓŁPARCY GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ORAZ PODMIOTAMI 

WYMIENIONYMI W ART. 3 UST. 3 USTAWY O DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU 

PUBLICZNEGO I O WOLONTARIACIE NA 2022 ROK.  (załącznik nr 9 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Budżetu i Finansów co do powyższego projektu 

uchwały, przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXX/198/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 października 2021 r. 

została podjęta. 
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AD. 7 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

NADANIA NAZWY ULICY W SKÓRCZU. (załącznik nr 10 do protokołu) 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarczej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Roman Pietrzykowski.  

Pozytywne stanowisko Komisji Społecznej co do powyższego projektu uchwały, 

przedstawił jej przewodniczący Stanisław Eggert.  

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXX/199/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 października 2021 r. 

została podjęta. 

 

AD. 8 ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE 

UCHWALENIA REGULAMINU DOSTARCZANIA WODY 

 I ODPROWADZANIA ŚCIEKÓW NA TERENIE GMINY MIEJSKIEJ 

SKÓRCZ. (załącznik nr 11 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały przedstawił zebranym Przewodniczący Rady Miejskiej, 

Krzysztof Czapiewski. 

W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XXX/200/2021 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 28 października 2021 r. 

została podjęta. 

 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań, które odbyły się podczas XXX 

sesji Rady Miejskiej w dniu 28 października 2021 r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Pisemne stanowiska Komisji Budżetu i Finansów co do uchwał podejmowanych  

na XXX sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 13 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Gospodarczej co do uchwał podejmowanych  

na XXX sesji Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 14 do protokołu.  

Pisemne stanowiska Komisji Społecznej co do uchwał podejmowanych na XXX sesji 

Rady Miejskiej w Skórczu stanowią załącznik nr 15 do protokołu.  

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

 

 Radny Adam Gawrzyał powiedział, że budynek, w którym odbywa się sesja Rady 

Miejskiej, w części zajmowanej przez lokatorów jest w opłakanym stanie. Nie ma drzwi, 

wszystko jest zdewastowane. Radny zwrócił się o to, by wyciągnąć wobec mieszkańców 

jakieś konsekwencje.  

 Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego, Roman Jerkiewicz, zwrócił się do 

zebranych z prośbą, by im ręka nie zadrżała, kiedy będzie trzeba podnosić czynsze w tych 

budynkach. To jest chyba jedyny sposób, by wywrzeć na lokatorów jakikolwiek wpływ, aby 

dbali o lokale, które zajmują. Poinformował również, że w zasobie mieszkaniowym gminy nie 

ma funduszu remontowego dla każdego budynku. To jest jeden worek, z którego dokonuje się 

remontów. Jeżeli remonty będą przeprowadzane w miejscach, gdzie lokatorzy nie dbają o 

budynki, to nie będą mogły być przeprowadzane gdzie indziej, bo tych środków po prostu nie  

ma. Trzeba podnieść czynsze, żeby można było dokonywać remontów. To jest chyba jedyny 

możliwy sposób, by zmobilizować lokatorów do tego, by dbali o swoje domy. Lokale są 

takie, jacy są mieszkańcy. Zgodnie z prawem lokalowym, administratorzy i zarządcy mają 

ograniczone możliwości. To wszystko można zregenerować, ale potrzeba jest na to środków, 

a nasze czynsze dzisiaj są naprawdę śladowe. Opłaty wnoszone przez użytkowników muszą 

osiągnąć pewien poziom wartości odtworzeniowej. Dzisiaj, żeby uzyskać 3% wartości 

odtworzeniowej budynku, czynsz musiałby wynosić około 15 zł za metr kwadratowy. Chyba 

dopiero pieniądze mogą spowodować to, żeby ludzie zaczęli szanować lokale, które zajmują. 

Jest jeszcze eksmisja, ale to jest droga donikąd, bo to wiąże się z tym, że takiej osobie trzeba 

zapewnić inny lokal, więc to jest bez sensu. Jako podatnik, zupełnie prywatnie, pan Roman 

Jerkiewicz wyraził swoje zdanie, że nie zgadza się, by z jego podatków remontować komuś, 

kto nie szanuje cudzej własności.  
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 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że jest to bardzo ważny temat, nad 

którym należałoby się pochylić na zbliżających się posiedzeniach komisji. Trzeba się zagłębić 

w tym temacie i poprosić pana Romana, żeby był naszym konsultantem, żeby przybliżyć nam 

temat, jak realnie wyglądają te stawki. Myślę, że to jest także dobry temat dla 

Przewodniczącego Komisji Społecznej, więc proszę, by zapoznał się z tematem i przygotował 

sprawozdanie w tej sprawie.  

 Burmistrz Janusz Kosecki podzielił się z zebranymi dobrymi wiadomościami o tym, 

że Gmina Miejska Skórcz otrzymała informację o dofinansowaniu dwóch wniosków do 

realizacji w roku następnym: przebudowa i modernizacja Rynku Maślanego, źródeł 

artezyjskich i pompy abisyńskiej oraz tryfty na starym mieście oraz trzeci etap ul. Osiedlowej, 

czyli kanalizacja i wodociąg w stronę terenów inwestycyjnych, które częściowo już zostały 

sprzedane. Co do wniosku pierwszego, który pozostał bez dofinansowania, to będziemy 

ponownie składali ten wniosek na koniec listopada lub na początku grudnia, bo wtedy ma być 

kolejny termin. Także na te inwestycje drogowe będziemy ponownie składali wniosek - 

oczywiście z realizacją już na rok 2023. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, jaka to jest kwota dofinansowania, na co 

Burmistrz odpowiedział, że 3 405 000 zł, przy naszym udziale 10% jeżeli chodzi o rynek, a 

jeżeli chodzi o kanalizację, to nasz udział jest 5%. Średnia dofinansowania, to 92,5%. 

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XXX sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.30. Protokół zawiera 7 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 15 załączników. 

        

                Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 02.11.2021 r.  


